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Τα πανέμορφα φλαμίνγκο 

του Καλαμά! 

 

 

 

 

 

Είναι σίγουρα μία από τις πιο ωραίες εικόνες στην Ήπειρο. Και την προσφέρει η 

Μονάδα Διαχείρισης Προστατευόμενων Περιοχών της Ηπείρου στο πλαίσιο των 

καταμετρήσεων υδρόβιων πτηνών που ολοκληρώθηκε. 

Εξαιρετικό θέαμα λοιπόν από εκατοντάδες φοινικόπτερα που τρέφονται σε όλες τις 

λιμνοθάλασσες, στο Δέλτα του Καλαμά. 

Ένα σπουδαίο καταφύγιο για τα πανέμορφα φλαμίνγκο. 

Πηγή:   epiruspost.gr 

 

Συνεργασία παραγωγών και 

κτηνοτρόφων με το τμήμα 

Γεωπονίας 

 

 

 
Το Τμήμα Γεωπονίας του Πανεπιστημίου Ιωαννίνων, πραγματοποίησε  Έκθεση 

γεωργικών μηχανημάτων και Επιστημονική Ημερίδα με θέμα «Η Εκμηχάνιση στη 

Γεωργική Παραγωγή: Νέες Τεχνολογίες και Εφαρμογές», με την ευγενική σύμπραξη 

των εταιρειών Όμιλος Σαρακάκη (Massey Ferguson), Alpellas και Pythagoras 

Spray,  την Τετάρτη 24 Ιανουαρίου 2024 στους χώρους της Πανεπιστημιούπολης 

Άρτας στους Κωστακιούς με τη συμμετοχή παραγωγών και φοιτητών .Παραγωγοί 

δέχτηκαν την  πρόσκληση από το Τμήμα Γεωπονίας για να συνεργαστούν στο πλαίσιο 

εξωστρέφειας του Τμήματος με τον παραγωγικό ιστό της Ηπείρου.  

Περισσότερα:   epirusgate.gr 

 

mailto:geoteeip@otenet.gr
https://www.epiruspost.gr/ta-panemorfa-flamingko-toy-kalama/
https://epirusgate.gr/synergasia-paragogon-kai-ktinotrofon-me-to-tmima-geoponias/


Επιβεβαιώθηκαν Στη 

Σύσκεψη Του ΥΠΑΑΤ Οι 

Επισημάνσεις Του 

Περιφερειάρχη Για Τους 

Ελέγχους Στα 

Γαλακτοκομικά Προϊόντα 

 

Θετικά αποτίμησε ο 

Περιφερειάρχης Ηπείρου κ. Αλέξανδρος Καχριμάνης τα αποτελέσματα της χθεσινής 

ευρείας σύσκεψης που έγινε για τα γαλακτοκομικά προϊόντα στο Υπουργείο Αγροτικής 

Ανάπτυξης, στην οποία συμμετείχε και ο ίδιος, ως εκπρόσωπος της Ένωσης 

Περιφερειών Ελλάδος. 

 Όπως ανέφερε σε σημερινές του δηλώσεις, από τα όσα ειπώθηκαν στη σύσκεψη, 

επιβεβαιώθηκαν οι επισημάνσεις που είχε κάνει εγγράφως στις αρχές Ιανουαρίου για 

τη μη εφαρμογή των διατάξεων που είχαν ψηφιστεί από το 2018 για τις επισημάνσεις 

στα γαλακτοκομικά προϊόντα, ως επίσης και για την αναγκαιότητα γενίκευσης των 

ελέγχων στις βιομηχανίες και στα σούπερ μάρκετ κ.α, 

 Επίσης  δεκτή και η πρότασή του όπως στους ελέγχους που διενεργούνται να 

συμμετέχουν και υπάλληλοι των κατά τόπους κτηνιατρικών υπηρεσιών των 

Περιφερειών.  «Ο Υπουργός είναι αποφασισμένος να προχωρήσει τους ελέγχους. 

Θέλει βέβαια πάρα πολύ δουλειά, αλλά ο Υπουργός δεν πρόκειται να κάνει πίσω», 

υπογράμμισε ο Περιφερειάρχης.  

Περισσότερα:   epirus-tv-news.gr 

Ιωάννινα: Συλλαλητήριο 

Αγροτοκτηνοτρόφων Σήμερα |Τι 

Διεκδικούν 

 

 

 

 

 

 
Οι  αγροτοκτηνοτρόφοι  της  Περιφέρειας Ηπείρου μετά από σύσκεψη που 

πραγματοποιήθηκε την Τρίτη 23/01/2024, αποφάσισαν ομόφωνα να διοργανώσουν 

συλλαλητήριο διαμαρτυρίας την Παρασκευή 26/01/2024 και ώρα  7:00 μ.μ. έξω από 

την Περιφέρεια Ηπείρου όπου θα πραγματοποιηθούν ομιλίες από τους εκπροσώπους 

των αγροτοκτηνοτρόφων για τα προβλήματα του κλάδου και τις προτεινόμενες λύσεις. 

(Προσυγκέντρωση στις 6:00μ.μ στη ΔΩΔΩΝΗ & Πανηπειρωτικό Στάδιο). 

 

Περισσότερα:   epirus-tv-news.gr 
 

 

https://www.epirus-tv-news.gr/2024/01/blog-post_775.html
https://www.epirus-tv-news.gr/2024/01/blog-post_210.html


Ιωάννινα| LIVE :Συλλαλητήριο 

Αγροτοκτηνοτρόφων [Video-Φωτό] 

 

 

 

 

 

 

ΔΕΙΤΕ LIVE ΕΙΚΟΝΑ ΕΔΩ 

 

Συλλαλητήριο πραγματοποιούν αυτή την ώρα αγρότες και κτηνοτρόφοι στα 

Ιωάννινα   με δεκάδες  τρακτέρ να διασχίζουν το  κέντρο της πόλης για 

να  καταλήξουν  έξω από το κτήριο της Περιφέρειας Ηπείρου . 

Σήμερα πραγματοποίησαν  και  παράσταση διαμαρτυρίας στα γραφεία του 

ΟΠΕΚΕΠΕ, όπου παρέδωσαν τα αιτήματά τους. 

Περισσότερα:   epirus-tv-news.gr 

 

Μελέτη για οριοθέτηση στον Αώο 

και ανάπλαση της ζώνης 

διευθέτησης 

 

 

 

Προς δημοπράτηση οδεύει η μελέτη για την οριοθέτηση του ποταμού Αώου και για 

την αρχιτεκτονική ανάπλαση παρόχθιας περιοχής στην Κοινότητα Κόνιτσας. 

Η συγκεκριμένη μελέτη με προυπολογισμό 1,3 εκατομμύρια είναι ενταγμένη στο 

πρόγραμμα «Αντώνης Τρίτσης» και η δημοπράτηση γίνεται στο πλαίσιο 

προγραμματικής σύμβασης που έχει συνάψει ο Δήμος με την Περιφέρεια Ηπείρου. 

Το αντικείμενο της πράξης περιλαμβάνει την εκπόνηση : 

Περισσότερα:   epiruspost.gr 

Κυβέρνηση προς αγρότες.. 

«Ακούμε τα αιτήματα, δεν 

επιδιώκουμε την ένταση» 

 

 

 

Δεν επιδιώκουμε την ένταση ακούμε τα 

αιτήματα των αγροτών είναι το μήνυμα που 

στέλνει η κυβέρνηση μετά την ευρεία σύσκεψη που πραγματοποιήθηκε υπό τον 

πρωθυπουργό Κυριάκο Μητσοτάκη, με κεντρικό θέμα τις αγροτικές κινητοποιήσεις 

των τελευταίων ημερών. 

Περισσότερα:   epiruspost.gr 

https://www.facebook.com/epirus.tv.news/videos/1442761726305667
https://www.epirus-tv-news.gr/2024/01/live_26.html
https://www.epiruspost.gr/meleti-gia-oriothetisi-ston-aoo-kai-ana/
https://www.epiruspost.gr/kyvernisi-pros-agrotes-akoyme-ta-ait/


Βγαίνουν από  τα συρτάρια 

φάκελοι για αθέμιτες πρακτικές 

στη φέτα, έλεγχοι στις πύλες 

εισόδου 

 

 

 

Στο μικροσκόπιο των ελεγκτικών 

μηχανισμών φαίνεται ότι μπαίνουν 161 «ξεχασμένες» στα συρτάρια, υποθέσεις 

παρατυπιών για αθέμιτες πρακτικές τυροκόμων από το 2017 μέχρι το 2023. 

Περισσότερα:   epiruspost.gr 

 

Προγράμματα κατάρτισης για 616 

νέους αγρότες στην Ήπειρο 

 

 

 

 

Ξεκινά από  την Τρίτη 30 Ιανουαρίου 2024 

η υλοποίηση 819  Προγραμμάτων  Κατάρτισης για  Νέους Γεωργούς, διάρκειας 150 

ωρών έκαστο. 

Στην Ήπειρο θα υλοποιηθούν 35 προγράμματα στα οποία θα πάρουν μέρος 616 

δικαιούχοι. 

Τα Προγράμματα Κατάρτισης θα υλοποιηθούν σε πανελλαδική κλίμακα στις 38 δομές 

αγροτικής  κατάρτισης τα Κέντρα «ΔΗΜΗΤΡΑ» του Οργανισμού, τα οποία διαθέτουν 

σύγχρονη υλικοτεχνική υποδομή και εξοπλισμό και στην υλοποίησή τους, θα 

συμμετέχουν εκπαιδευτές από́ το επικαιροποιημένο Μητρώο Εκπαιδευτών Ενηλικών 

του ΕΛΓΟ- ΔΗΜΗΤΡΑ, οι οποίοι είναι πιστοποιημένοι για την επιστημονική́ τους 

γνώση, την επαγγελματική́ εμπειρία τους και είναι σε θέση να καλύψουν με επιτυχία 

τους μαθησιακούς στόχους. 

Περισσότερα:   epiruspost.gr 

Νέα εναέρια μέσα, αναβάθμιση 

του 112, εθνικό σύστημα 

διαχείρισης κρίσεων, στη μάχη 

κατά των έντονων φαινομένων 

στην Ελλάδα 

 

 

 

Με στόχο τη βελτίωση της επιχειρησιακής ετοιμότητας του Πυροσβεστικού Σώματος 

ώστε να αντιμετωπίζει αποτελεσματικά τα φαινόμενα, το Υπουργείο Πολιτικής 

Προστασίας δημιούργησε το Πρόγραμμα ΑΙΓΙΣ ,όπου περιλαμβάνονται πέντε κύρια 

έργα υψηλής τεχνολογίας. 

https://www.epiruspost.gr/vgainoyn-apo-ta-syrtaria-fakeloi-gia/
https://www.epiruspost.gr/programmata-katartisis-gia-616-neoys-agr/


Με αυτά θα μάθει να πορεύεται το Πυροσβεστικό Σώμα και η Πολιτική Προστασία 

από εδώ και πέρα. 

Πρώτον, 

Περισσότερα:   epirusgate.gr 
 

Ανησυχία για τον 

Κορινθιακό Κόλπο: «Αργά 

ή γρήγορα έρχεται ισχυρός 

σεισμός» 

 

 

 

 
Για την σεισμολογική συμπεριφορά του Κορινθιακού Κόλπου και τους σεισμούς 

που καταγράφονται μίλησε στην εφημερίδα Πελοπόννησος ο καθηγητής 

Σεισμολογίας, Γιώργος Καβύρης 
Ο Γιώργος Καβύρης είναι αναπληρωτής καθηγητής Σεισμολογίας – Σεισμικής 

Ανισοτροπίας στον τομέα Γεωφυσικής – Γεωθερμίας του Τμήματος Γεωλογίας και 

Γεωπεριβάλλοντος του Εθνικού και Καποδιστριακού Πανεπιστημίου Αθηνών καθώς 

επίσης και μέλος της Μόνιμης Επιστημονικής Επιτροπής Σεισμοτεκτονικής του 

ΟΑΣΠ. 

Περισσότερα:   epiruspress.com 

Προσφυγή στο Συμβούλιο 

της Επικρατείας για την 

ερευνητική γεώτρηση 

 

 

 

 

 
Αίτηση ακύρωσης στο Συμβούλιο της Επικρατείας για τη σχεδιαζόμενη ερευνητική 

γεώτρηση εξόρυξης υδρογονανθράκων και μελλοντικής εξόρυξης στα όρη Κουρέντων, 

στο νομό Ιωαννίνων, κατέθεσαν φορείς και πρόσωπα. 

Τη σχετική γνωστοποίηση κάνει η Αδελφότητα Κουρέντων. Όπως αναφέρεται σε 

ανακοίνωση, με την αίτηση ακύρωσης προσβάλλεται η Απόφαση Έγκρισης 

Περιβαλλοντικών Όρων (ΑΕΠΟ), και παρεμπιπτόντως ο νόμος για τους 

υδρογονάνθρακες και ο νόμος που κυρώνει τη σύμβαση μίσθωσης, που αποτελούν τη 

νομική βάση της ΑΕΠΟ. 

Οι λόγοι ακύρωσης αφορούν όλες τις πράξεις (διοικητικές και νομοθετικές) και 

αναφέρονται συνοπτικά στα εξής: 

 

Περισσότερα:   typos-i.gr 

 

https://epirusgate.gr/nea-enaeria-mesa-anavathmisi-tou-112-ethniko-systima-diacheirisis-kriseon-gia-ti-machi-kata-ton-entonon-fainomenon-stin-ellada/
https://epiruspress.com/anisychia-gia-ton-korinthiako-kolpo-arga-i-grigora-erchetai-ischyros-seismos/
https://typos-i.gr/article/prosfygh-kata-ths-ereynhtikhs-gewtrhshs-sto-symboylio-ths-epikrateias


Στους δρόμους του Λούρου με τα 

τρακτέρ οι αγρότες έστησαν 

μπλόκο (video) 

 

 

 

 

 
Την Παρασκευή στις 11 το πρωί οι αγρότες έστησαν μπλόκο με τα τρακτέρ τους στον 

Λούρο Πρέβεζας, προκειμένου να εκφράσουν την διαμαρτυρία τους για τα 

προβλήματα που αντιμετωπίζουν. 

Ο Πρόεδρος της Ομοσπονδίας Αγροτικών Συλλόγων Ν. Πρέβεζας Νίκος Τσέγκος 

σχολίασε τις δηλώσεις του Υπουργού Αγροτικής Ανάπτυξης Λευτέρη Αυγενάκη 

κάνοντας λόγο για «υποκινούμενες κινητοποιήσεις των αγροτών» σημείωσε πως οι 

κινητοποιήσεις είναι υποκινούμενες από τα σοβαρά προβλήματα που αντιμετωπίζουν 

οι αγρότες, ενώ χαρακτήρισε προκλητική τη στάση του Υπουργού. 

 

Περισσότερα:   onprevezanews.gr 

 

Ανακοίνωση Σωματείου 

Μισθωτών Γεωτεχνικών για 

Αγροτικές Κινητοποιήσεις 

 

 

 

Για να ζήσουν στα χωράφια τους οι μικρομεσαίοι παραγωγοί πρέπει να καλύπτουν το 

κόστος παραγωγής και να βγάζουν ένα αξιοπρεπές μεροκάματο με παράλληλη πτώση 

των τιμών στο ράφι, ενάντια στη διπλή εκμετάλλευση αγρότη και καταναλωτή. Στα 

σούπερ-μάρκετ τα πάντα πουλιούνται τουλάχιστον τρεις με οκτώ φορές πάνω από τη 

τιμή που δίνουν οι παραγωγοί. 

Περισσότερα:   prevezanews.gr 

 

 

 

 

 

https://onprevezanews.gr/%cf%83%cf%84%ce%bf%cf%85%cf%82-%ce%b4%cf%81%cf%8c%ce%bc%ce%bf%cf%85%cf%82-%cf%84%ce%bf%cf%85-%ce%bb%ce%bf%cf%8d%cf%81%ce%bf%cf%85-%ce%bc%ce%b5-%cf%84%ce%b1-%cf%84%cf%81%ce%b1%ce%ba%cf%84%ce%ad%cf%81/
https://www.prevezanews.gr/allnews/ipiros/preveza/101827-anakoinosi-somateioy-misthoton-geotechnikon-gia-agrotikes-kinitopoiiseis/


Αποκλεισμό του λιμανιού σχεδιάζουν 

οι αγρότες της Θεσπρωτίας 

 

 

Με τη φράση “δεν πάει άλλο και δεν αντέχουμε”, οι αγρότες της Θεσπρωτίας 

σχεδιάζουν, σύμφωνα με όσα λένε κάποιοι από αυτούς, αποκλεισμό του λιμανιού 

Ηγουμενίτσας και μάλιστα διαρκείας. 

Με αυτό τον τρόπο θα συμμετάσχουν στις πανελλήνιες αγροτικές κινητοποιήσεις, που 

βρίσκονται σε εξέλιξη αυτές τις ημέρες. 

Περισσότερα:   thesprotiki.gr 

Ανοικτή Επιστολή Της 

ΠΕΔΜΕΔΕ Ηπείρου Προς 

Περιφέρεια Και Δήμους Για Τα 

Δημόσια Έργα 

 

Ανοικτές διαδικασίες στις δημοπρασίες 

Να δοθεί τέλος στις απευθείας αναθέσεις έργων 

Στόχος ο υγιής ανταγωνισμός μεταξύ των εργοληπτικών επιχειρήσεων 

Δημοπράτηση των δημοσίων έργων με ανοιχτές διαδικασίες 

Τον Νοέμβριο του 2023, η έκθεση του Ελεγκτικού Συνεδρίου, αποκάλυπτε ένα «πάρτι» 

δισεκατομμυρίων ευρώ με απευθείας αναθέσεις με πρωταγωνιστή την τοπική 

αυτοδιοίκηση. Το μείζον αυτό ζήτημα –όπως σημείωνε η έκθεση του Ελεγκτικού- 

εκτός του ότι γεννά ερωτηματικά σχετικά με τη διαφάνεια και την ακεραιότητα της 

διαδικασίας, κοστίζει και ακριβότερα στον φορολογούμενο. 

Περισσότερα:   ixotisartas.gr 

Η Μείωση Της Κτηνοτροφίας 

Φέρνει Την Εγκατάλειψη Της 

Υπαίθρου  

 

 

 

 

Η κτηνοτροφία στην Ελλάδα και τη Γερμανία βρίσκεται σε ύφεση, με τα κοπάδια να 

μειώνονται και τους κτηνοτρόφους να εγκαταλείπουν το επάγγελμα. Στην Ελλάδα, η 

εικόνα των «λουκέτων» σε κτηνοτροφικές εκμεταλλεύσεις και φάρμες 

γαλακτοπαραγωγής, η μείωση των κοπαδιών ή ακόμα και η εγκατάλειψη του 

επαγγέλματος, φέρνουν στην επιφάνεια εκτιμήσεις ότι «στο μέλλον, εάν συνεχιστεί 

https://thesprotiki.gr/%ce%b1%cf%80%ce%bf%ce%ba%ce%bb%ce%b5%ce%b9%cf%83%ce%bc%cf%8c-%cf%84%ce%bf%cf%85-%ce%bb%ce%b9%ce%bc%ce%b1%ce%bd%ce%b9%ce%bf%cf%8d-%cf%83%cf%87%ce%b5%ce%b4%ce%b9%ce%ac%ce%b6%ce%bf%cf%85%ce%bd-%ce%bf/
https://ixotisartas.gr/%ce%b1%ce%bd%ce%bf%ce%b9%ce%ba%cf%84%ce%ae-%ce%b5%cf%80%ce%b9%cf%83%cf%84%ce%bf%ce%bb%ce%ae-%cf%84%ce%b7%cf%82-%cf%80%ce%b5%ce%b4%ce%bc%ce%b5%ce%b4%ce%b5-%ce%b7%cf%80%ce%b5%ce%af%cf%81%ce%bf%cf%85/


αυτή η κατάσταση, στην Ελλάδα δεν θα υπάρχουν ούτε γάλα, ούτε κρέας, ούτε άλλα 

βασικά αγροτικά προϊόντα». 

 

Περισσότερα:   ixotisartas.gr  

Κομποστοποίηση στα σχολεία του Δήμου Βόρειας 

Κέρκυρας 

 

 

 

 

 

 

“1000 μαθητές και 120 εκπαιδευτικοί δίνουν μαζί με το 

Δήμο Βόρειας Κέρκυρας δυνατό μήνυμα: Μαθαίνω , 

σκέφτομαι, προβληματίζομαι, κατανοώ, εναρμονίζω τις 

καθημερινές συνήθειες,δρω για την προστασία του 

περιβάλλοντος”. 

 

 Αναλυτικά, η ανακοίνωση του Δήμου Βόρειας Κέρκυρας: 

Ο Δήμος Βόρειας Κέρκυρας ενισχύει τη δέσμευσή του για ένα βιώσιμο μέλλον μέσα 

από την πρωτοποριακή πρωτοβουλία κομποστοποίησης στα σχολεία. Η δράση έχει 

ξεκινήσει και ήδη υποστηρίζεται -μέχρι τώρα- με 11 σχολεία ,(5 δημοτικών, 3 

νηπιαγωγείων, ενός γυμνασίου, ενός παιδικού σταθμού και του 2ου ειδικού σχολείου). 

Η πρωτοβουλία αυτή έρχεται να συμπληρώσει και ενδυναμώνει όλες τις σημαντικές 

πρωτοβουλίες-δράσεις του Δήμου στην κατεύθυνση της προστασίας του 

Περιβάλλοντος . 

Ειδικότερα με την εφαρμογή της τα οφέλη που προκύπτουν είναι πολλαπλά. Ανάμεσα 

τους: 

Περισσότερα:   corfupress.com 

Αυγενάκης: Η Κυβέρνηση Δεν 

Επιδιώκει Σύγκρουση Με Τους 

Αγρότες, Τους Σέβεται Και 

Λαμβάνει Συνεχώς Μέτρα 

Στήριξής Τους 

 

 

 
Πρόσθετα μέτρα για ενέργεια και δίκαιη λειτουργία του ΟΠΕΚΕΠΕ- Οι πρώτες 

τροποποιήσεις στην ΚΑΠ- Είμαστε ανοιχτοί στο διάλογο – Ανοησίες τα περί 

μειωμένων αποζημιώσεων στη Θεσσαλία. 

 

Περισσότερα:   epirus-tv-news.gr 

 

 

https://ixotisartas.gr/%ce%b7-%ce%bc%ce%b5%ce%af%cf%89%cf%83%ce%b7-%cf%84%ce%b7%cf%82-%ce%ba%cf%84%ce%b7%ce%bd%ce%bf%cf%84%cf%81%ce%bf%cf%86%ce%af%ce%b1%cf%82-%cf%86%ce%ad%cf%81%ce%bd%ce%b5%ce%b9-%cf%84%ce%b7%ce%bd-%ce%b5/
https://www.corfupress.com/2024/%ce%b5%ce%b9%ce%b4%ce%b7%cf%83%ce%b5%ce%b9%cf%83/%cf%80%ce%bf%ce%bb%ce%b9%cf%84%ce%b9%ce%ba%ce%b7/local/%ce%ba%ce%bf%ce%bc%cf%80%ce%bf%cf%83%cf%84%ce%bf%cf%80%ce%bf%ce%af%ce%b7%cf%83%ce%b7-%cf%83%cf%84%ce%b1-%cf%83%cf%87%ce%bf%ce%bb%ce%b5%ce%af%ce%b1-%cf%84%ce%bf%cf%85-%ce%b4%ce%ae%ce%bc%ce%bf%cf%85/
https://www.epirus-tv-news.gr/2024/01/blog-post_792.html


Ιωάννινα: Στους Δρόμους Οι 

Μελισσοκόμοι 

 

 

 

 

 Κινητοποίηση αυτή την ώρα  των 

μελισσοκόμων της Ηπείρου στο πλαίσιο 

πανελλήνιας διαμαρτυρίας που πραγματοποείται από τον εν λόγω κλάδο στις 

πρωτεύουσες των νομών . 

Περισσότερα:   epirus-tv-news.gr 

Έλεγχοι Τσιπ Στα Δεσποζόμενα 

Ζώα Από Τη Δημοτική Αστυνομία 

Ιωαννίνων 

 

 

 

 

 

Σε ελέγχους για την ηλεκτρονική σήμανση 

και καταγραφή των στοιχείων των 

δεσποζόμενων ζώων συντροφιάς, προχωρά η Δημοτική Αστυνομία Ιωαννίνων, 

κάνοντας πράξη τα όσα είχε αναγγείλει σε δηλώσεις του την περασμένη εβδομάδα ο 

αρμόδιος αντιδήμαρχος, Πέτρος Παλάσχας. 

Οι έλεγχοι έχουν ξεκινήσει στο κέντρο της πόλης και την παραλίμνιο περιοχή και 

έφεραν άμεσα αποτελέσματα καθώς εντοπίστηκαν τρεις παραβάσεις. 

Περισσότερα:   epirus-tv-news.gr 

ΔΕΥΑΙ - Υπεγράφη Η Σύμβαση 

Για Την Αναβάθμιση Του 

Παλαιού Βιολογικού, 11.000.000 

Ευρώ 

 

Υπεγράφη η σύμβαση για την αποκατάσταση των εγκαταστάσεων του παλαιού 

βιολογικού και την ενεργειακή αναβάθμιση των αντλιοστασίων ακαθάρτων υδάτων 

ύψους 11 εκατομμυρίων ευρώ.  

Υπεγράφη η σύμβαση από τη ΔΕΥΑΙ και την ανάδοχο εταιρεία για την εκτέλεση του 

έργου «Αποκατάσταση και αναβάθμιση υφιστάμενων βασικών υποδομών λυμάτων 

ΔΕΥΑΙ», το οποίο χρηματοδοτείται από το Ταμείο Ανάκαμψης, με 11 εκατομμύρια 

ευρώ (συμπεριλαμβανομένου ΦΠΑ). 

Τα αντικείμενα του έργου είναι τα εξής:  

Περισσότερα:   epirus-tv-news.gr 
 

https://www.epirus-tv-news.gr/2024/02/blog-post_42.html
https://www.epirus-tv-news.gr/2024/02/blog-post_8.html
https://www.epirus-tv-news.gr/2024/01/11000000.html


Δωρεάν ηλεκτρονική σήμανση 

για 1000 δεσποζόμενα από το 

Δήμο Αρταίων 

 

 

 
Ο Δήμος Αρταίων και ο Οργανισμός 

Zero Stray Pawject, υποστηρίζοντας το ευαίσθητο και μεγάλο θέμα της καθημερινής 

εγκατάλειψης των ζώων συντροφιάς, αλλά και της βελτίωσης, φροντίδας και ευημερίας 

τους, ανακοινώνουν τη συνεργασία τους, όσον αφορά στο πρόγραμμα ΔΩΡΕΑΝ 

ηλεκτρονικής σήμανσης με τη χρήση microchips, σε χίλια (1.000) δεσποζόμενα ζώα. 

Περισσότερα:   epiruspost.gr 

Κλαδεύεται ο ιστορικός 

πλάτανος για να αντέξει στον 

χρόνο! 

 

 

 

 

 
Την έναρξη εργασιών κλάδευσης του ιστορικού πλατάνου που βρίσκεται στο Γεφύρι 

ανακοίνωσε ο Δήμος Αρταίων. Η απόφαση κρίθηκε επιβεβλημένη λόγω του 

φυσιολογικού 

γήρατος του αιωνόβιου δένδρου και των άμεσων αναγκαίων μέτρων συντήρησης που 

πρέπει να ληφθούν για τη διατήρησή  του, αλλά και την ασφάλεια του κοινού. 

Περισσότερα:   epiruspost.gr 

Την Τρίτη στο Περιφερειακό 

τα προβλήματα αγροτών και 

κτηνοτρόφων 

 

 

 

 

 
Την Τρίτη 6 Φεβρουαρίου στις  δύο το μεσημέρι θα συνεδριάσει το Περιφερειακό 

Συμβούλιο Ιωαννίνων. 

Στην ημερήσια διάταξη περιλαμβάνονται τα προβλήματα του αγροτικού κλάδου της 

περιοχής με την εισήγηση να γίνεται από τις παρατάξεις της αντιπολίτευσης. 

Περισσότερα:   epiruspost.gr 

 

https://www.epiruspost.gr/dorean-ilektroniki-simansi-gia-1000-desp/
https://www.epiruspost.gr/kladeyetai-o-istorikos-platanos-gia-n/
https://www.epiruspost.gr/tin-triti-sto-perifereiako-ta-provlim/


Σύσκεψη με τον ΔΕΔΔΗΕ για 

καθαρισμούς και αντιπυρικές 

ζώνες 

 

 

 

 
Ευρεία σύσκεψη πραγματοποιήθηκε στο υπουργείο Κλιματικής Κρίσης και Πολιτικής 

Προστασίας, για καθαρισμούς και διάνοιξη αντιπυρικών ζωνών. 

Η σύσκεψη υπό τον υπουργό Βασίλη Κικίλια είχε αντικείμενο την υπογραφή 

μνημονίου συνεργασίας με τον ΔΕΔΔΗΕ. Στόχος να προγραμματιστούν και να 

πραγματοποιηθούν εγκαίρως οι καθαρισμοί και οι διανοίξεις αντιπυρικών ζωνών 

ενόψει της ερχόμενης αντιπυρικής περιόδου σε δασικές και περιαστικές περιοχές, και 

κυρίως σε αυτές με ιστορικό πυρκαγιών. 

Περισσότερα:   epiruspost.gr 

Στην Αμφιλοχία το μεγαλύτερο 

έργο αντλησιοταμίευσης 

 

 

 

 

 
Το εργοτάξιο που κατασκευάζεται η μονάδα αντλησιοταμίευσης Αμφιλοχίας και 

κατασκευάζει η ΤΕΡΝΑ ΕΝΕΡΓΕΙΑΚΗ επισκέφθηκε ο Πρωθυπουργός Κυριάκος 

Μητσοτάκης. 

Αποτελεί τη μεγαλύτερη επένδυση αποθήκευσης ενέργειας μεγάλης κλίμακας στην 

Ελλάδα, ύψους 650 εκατομμυρίων ευρώ, με στόχο την υποστήριξη της περαιτέρω 

διείσδυσης ανανεώσιμων πηγών στο ενεργειακό μείγμα της χώρας. 

Περισσότερα:   epiruspost.gr 

Στα μπλόκα των αγροτών της 

Βόνιτσας ο Πρωθυπουργός.. «Δεν 

θα γίνετε γκαρσόνια» 

 

 

 

 
Στο μπλόκο των αγροτών στη Βόνιτσα βρέθηκε ο πρωθυπουργός Κυριάκος 

Μητσοτάκης, όπου συνομίλησε με τους διαμαρτυρόμενους, οι οποίοι του εξέφρασαν 

τα προβλήματά τους, και τα αιτήματά τους. 

ανανεώσιμων πηγών στο ενεργειακό μείγμα της χώρας. 

Περισσότερα:   epiruspost.gr 

https://www.epiruspost.gr/syskepsi-me-ton-deddie-gia-katharismoys/
https://www.epiruspost.gr/stin-amfilochia-to-megalytero-ergo-ant/
https://www.epiruspost.gr/sta-mploka-ton-agroton-tis-vonitsas-o-p/


Εξαίρεση και εφέτος από την 

υποχρεωτικότητα του μέτρου 

της αγρανάπαυσης 

 

 

 

 

 
Με τη στήριξη της Ελλάδας πέρασε η πρόταση της Γαλλίας για παρέκκλιση και για την 

εφετινή καλλιεργητική περίοδο από την τήρηση συγκεκριμένων κανόνων της Κοινής 

Αγροτικής Πολιτικής 

Για τρίτη χρονιά οι παραγωγοί μπορούν να καλλιεργήσουν σε εκτάσεις που εκ του 

κανονισμού της ΚΑΠ έπρεπε να μείνουν ακαλλιέργητες. 

 

Περισσότερα:   epirusgate.gr  

 

Ανησυχία για τα προβλήματα 

των αγροτών και επιπτώσεις 

στην επιχειρηματικότητα 

εκφράζει το Επιμελητήριο 

Ιωαννίνων 

 

 

 

 
Επιστολή για τα προβλήματα των αγροτών και επιπτώσεις στην επιχειρηματικότητα 

απέστειλε το Επιμελητήριο Ιωαννίνων προς το Υπουργείο Αγροτικής Ανάπτυξης και 

Τροφίμων. 

 Αναλυτικά: 

Κύριε Υπουργέ, 

 Το Επιμελητήριο Ιωαννίνων εκφράζει την πλήρη υποστήριξή του προς τους αγρότες 

που βρίσκονται σε κινητοποιήσεις. Οι αγρότες αντιμετωπίζουν σοβαρά προβλήματα 

όπως η αύξηση των εξόδων παραγωγής, ενεργειακό κόστος, δυσκολίες στην τραπεζική 

πρόσβαση, ένταξη σε επενδυτικά προγράμματα, πλειστηριασμοί αγροτικής γης, 

έλεγχος της αγοράς και άλλα σημαντικά ζητήματα. Κατανοούμε την ανάγκη για άμεσες 

λύσεις και εκφράζουμε την αλληλεγγύη μας προς αυτούς σε αυτήν τη δύσκολη 

περίοδο. 

 
Περισσότερα:   epirusgate.gr 

 

 

 

 

https://epirusgate.gr/exairesi-kai-efetos-apo-tin-ypochreotikotita-tou-metrou-tis-agranapafsis/
https://epirusgate.gr/anisychia-gia-ta-provlimata-ton-agroton-kai-epiptoseis-stin-epicheirimatikotita-ekfrazei-to-epimelitirio-ioanninon/


Λίμνη Παμβώτιδα: Ένας 

σημαντικός βιότοπος για 

πουλιά 

 

 

 

 

 

 
Στη λίμνη Παμβώτιδα, ο συνολικός ατόμων από τα 31 είδη υδρόβιων και παρυδάτιων 

πουλιών φτάνει σε 18.683! 

Αυτός ο αριθμός αποτυπώνεται στη μεσοχειμωνιάτικη καταμέτρηση υδρόβιων 

πουλιών, ένα σημαντικό πρόγραμμα παρακολούθησης της βιοποικιλότητας με 

παγκόσμια εμβέλεια το οποίο πραγματοποιείται στα μέσα Ιανουαρίου ταυτόχρονα σε 

πολλές χώρες του κόσμου υπό τον συντονισμό της Wetland International. Στην 

Ελλάδα, υπεύθυνος φορέας για τις καταμετρήσεις είναι η Ελληνική Ορνιθολογική 

Εταιρεία. 

Σύμφωνα με ανακοίνωση της Μονάδας Διαχείρισης Προστατευόμενων Περιοχών 

Ηπείρου, στη φετινή μέτρηση στα Γιάννενα, συμμετείχαν 17 παρατηρητές υπό τον 

συντονισμό του ορνιθολόγου Νίκου Μπούκα και σε συνεργασία με το προσωπικό της 

Μονάδας. 

Περισσότερα:   typos-i.gr 

Υποβολή αιτήσεων για 

χορήγηση αδειών υλοτομίας 

– απόληψης καυσόξυλων 

 

 

 

 

 
Η υποβολή αιτήσεων-υπεύθυνων δηλώσεων για χορήγηση αδειών υλοτομίας – 

απόληψης καυσόξυλων για κάλυψη των ατομικών αναγκών θέρμανσης των οικιών των 

δημοτών του Δήμου Σουλίου, θα γίνει από την Πέμπτη 01/02/2024 έως και την 

Παρασκευή 01/03/2024, στην αρμόδια υπηρεσία και το πρωτόκολλο του Δήμου 

Σουλίου (Νέο Δημαρχείο Παραμυθιάς), στο Δημαρχείο Δ.Ε. Γαρδικίου, και 

ηλεκτρονικά (με αποστολή της επισυναπτόμενης αίτησης – υπεύθυνης δήλωσης κλικ 

εδώ) στην διεύθυνση ηλεκτρονικού ταχυδρομείου: protocol@paramythia.gr. 

(Παρακαλούνται οι δημότες για την ορθή και πλήρη συμπλήρωση των στοιχείων στην 

αίτηση-υπεύθυνη δήλωση (πρ.στοιχεία, τηλέφωνα επικοινωνίας), η οποία διαβιβάζεται 

στην Διεύθυνση Δασών Θεσπρωτίας.) 

 
Περισσότερα:   thesprotiki.gr 

 

 

https://typos-i.gr/article/limnh-pambwtida-enas-shmantikos-biotopos-gia-poylia
mailto:protocol@paramythia.gr
https://thesprotiki.gr/%cf%85%cf%80%ce%bf%ce%b2%ce%bf%ce%bb%ce%ae-%ce%b1%ce%b9%cf%84%ce%ae%cf%83%ce%b5%cf%89%ce%bd-%ce%b3%ce%b9%ce%b1-%cf%87%ce%bf%cf%81%ce%ae%ce%b3%ce%b7%cf%83%ce%b7-%ce%b1%ce%b4%ce%b5%ce%b9%cf%8e%ce%bd/


Σε διαμαρτυρία οι αγρότες της 

Άρτας για την διεκδίκηση των 

αιτημάτων τους 

 

 

 

 
 

Οι αγρότες της Άρτας βρίσκονται σε διαμαρτυρία από τις 26 Ιανουαρίου 2024, 

καταλαμβάνοντας με τα τρακτέρ τους τον χώρο μπροστά από το Δημαρχείο της πόλης, 

εκφράζοντας έτσι τη δυσαρέσκειά τους απέναντι στις πολιτικές που ακολουθούνται 

από τις εκάστοτε κυβερνήσεις. 

Χθες, Δευτέρα (29/1), πραγματοποίησαν πορεία με τα τρακτέρ τους προς τον κόμβο 

της Ιόνιας οδού στην Κυράτσα. Η πορεία τους διακόπηκε από τις αστυνομικές δυνάμεις 

στο στρατόπεδο Παπακώστα. 

 

Περισσότερα:   maxitisartas.gr 

 

ΕΛΓΑ: Στο 100% οι 

αποζημιώσεις για το 2023 - 

Ξεκινούν από 20 Φεβρουαρίου 

 

 

 

 

 

 

Το Διοικητικό Συμβούλιο του ΕΛΓΑ, στη σημερινή του συνεδρίαση της 31ης 

Ιανουαρίου 2024, αποφάσισε την έναρξη της πληρωμής αποζημιώσεων στους 

παραγωγούς για ζημίες του έτους 2023, από την 20ηΦεβρουαρίου 2024. 

Οι πληρωμές αποζημιώσεων καταβάλλονται δύο μήνες νωρίτερα από τα οριζόμενα 

στην ισχύουσα νομοθεσία, σύμφωνα με την οποία οι πληρωμές των αποζημιώσεων θα 

έπρεπε να ξεκινήσουν να καταβάλλονται μετά την 15ηΑπριλίου 2024, και αφού μέχρι 

την 31η Μαρτίου 2024 οι παραγωγοί θα είχαν καταβάλλει την οφειλόμενη Ειδική 

Ασφαλιστική Εισφορά για το έτος 2023. 

 

Περισσότερα:   maxitisartas.gr 

 

 

 

 

 

 

 

 

https://www.maxitisartas.gr/single_page.php?catid=1&id=30524
https://www.maxitisartas.gr/single_page.php?catid=3&id=30540


Προσωρινή απαγόρευση 

αλιείας οστρακοειδών από 

Μάζωμα και Σόγωνο 

 

 

 

 

 
Σε απαγόρευση της αλιείας, συγκομιδής, διακίνησης και διάθεσης στην αγορά προς 

κατανάλωση οστρακοειδών (μύδια κλπ) που προέρχονται από τις ζώνες παραγωγής 

Μάζωμα και Σόγωνο, προχώρησαν οι αρμόδιες Υπηρεσίες της Πρέβεζας μετά τα 

έγγραφα της Εργαστηριακής Μονάδας Θαλασσίων Τοξικών Μικροφυκών του 

Αριστοτελείου Πανεπιστημίου Θεσσαλονίκης για την παρουσία τοξικών ή και 

δυνητικά τοξικών μικροφυκών. 

Πρόκειται για ένα φυσικό φαινόμενο το οποίο παρατηρείται κάθε χρόνο. Αφού 

εξεταστούν εκ νέου δείγματα και είναι καθαρά, θα αρθεί η απόφαση της  απαγόρευσης 

με νεώτερη ανακοίνωση. 

 

Περισσότερα:   topikifoni.gr 

“Ομάδα για την Πρέβεζα” : 

Υγρότοποι Αμβρακικού 

κόλπου 

 

 

 

 

 

 
Η ομάδα “για την ΠΡΕΒΕΖΑ” με την ευκαιρία της παγκόσμιας ημέρας υγροτόπων, 

στο πλαίσιο της προστασίας του περιβάλλοντος, επιχειρεί μία περιήγηση-

περιβαλλοντική υπενθύμιση, στο εθνικό πάρκο υγροτόπων Αμβρακικού και τη μεγάλη, 

βιολογική, οικολογική, αισθητική, επιστημονική, γεωμορφολογική καί παιδαγωγική 

αξία του. Έχει αναγνωριστεί διεθνώς με την συνθήκη Ράμσαρ, τεσσάρων περιοχών 

Natura 2000 και με τις συμβάσεις Βέρνης, Βόνης και Βαρκελώνης. Επίσης 

προστατεύεται από τις ευρωπαϊκές οδηγίες και εθνικές νομοθεσίες. 

 

Περισσότερα:   tomistinenimerosi.gr 

 

 

 

 

 

 

 

https://www.topikifoni.gr/article.php?title=proswrinh-apagoreysh-alieias-ostrakoeidwn-apo-mazwma-kai-sogwno-21890
https://www.topikifoni.gr/article.php?title=proswrinh-apagoreysh-alieias-ostrakoeidwn-apo-mazwma-kai-sogwno-21890
https://www.topikifoni.gr/article.php?title=proswrinh-apagoreysh-alieias-ostrakoeidwn-apo-mazwma-kai-sogwno-21890
https://www.topikifoni.gr/article.php?title=proswrinh-apagoreysh-alieias-ostrakoeidwn-apo-mazwma-kai-sogwno-21890
https://www.tomistinenimerosi.gr/2024/02/%ce%bf%ce%bc%ce%ac%ce%b4%ce%b1-%ce%b3%ce%b9%ce%b1-%cf%84%ce%b7%ce%bd-%cf%80%cf%81%ce%ad%ce%b2%ce%b5%ce%b6%ce%b1-%cf%85%ce%b3%cf%81%cf%8c%cf%84%ce%bf%cf%80%ce%bf%ce%b9-%ce%b1%ce%bc%ce%b2%cf%81.html


ΕΩΣ 10.000 ΕΥΡΩ -Πρόσθετη 

Αρωγή Σε Αγροτικές 

Εκμεταλλεύσεις 

 

 

 

 

 

 

 

 

Κατά τον πρώτο κύκλο της πρώτης αρωγής έχουν ήδη χορηγηθεί 33,9 εκατ. ευρώ 

προς 16.400 αγροτικές εκμεταλλεύσεις και κτηνοτροφικές μονάδες 
Κατά τον πρώτο κύκλο της πρώτης αρωγής έχουν ήδη χορηγηθεί 33,9 εκατ. ευρώ προς 

16.400 αγροτικές εκμεταλλεύσεις και κτηνοτροφικές μονάδες που αιτήθηκαν της 

πρώτης αρωγής μέσα από την πλατφόρμα arogi.gov.gr και επιβεβαιώθηκαν από τα 

στοιχεία της δήλωσης ζημιάς στον ΕΛΓΑ, με τις πληρωμές να ολοκληρώνονται στο 

αμέσως επόμενο χρονικό διάστημα, όπως αναφέρει σε ανακοίνωσή του το υπουργείο 

Κλιματικής Κρίσης και Πολιτικής Προστασίας. 

Περισσότερα:   proinanea.gr 

Ληστεία” 1,4 εκ. ευρώ στην 

Κέρκυρα από το “τέλος ταφής” 

 

 

 

 

 

Το “τέλος ταφής” βάζει... οικονομικό τέλος στους δήμους! ♦ Αναταραχή στους ΟΤΑ 

όλης της χώρας, εντείνονται οι αντιδράσεις μετά και την αναμενόμενη προσφυγή της 

ΚΕΔΕ. ♦ Μόνο κατά του Δήμου Βόρειας Κέρκυρας, σχεδόν... εκατομμύριο η 

“ληστεία” ♦ Δήμος Β. Κέρκυρας: «Ληστρικός φόρος» το τέλος ταφής ♦ Ομόφωνα 

πέρασε η πρόταση της ΛΑΣΥ για προσφυγή στο Δήμο Νότιας Κέρκυρας ♦ Πρόσθετη 

επιβάρυνση στο υπέρογκο ποσό μεταφοράς πάνω από 8 εκατομμύρια. 

 

Περισσότερα:   corfupress.com 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

https://www.proinanea.gr/oikonomia/eos-10-000-eyro-prostheti-arogi-se-agrotikes-ekmetalleyseis/
https://www.corfupress.com/2024/%ce%b5%ce%b9%ce%b4%ce%b7%cf%83%ce%b5%ce%b9%cf%83/%cf%80%ce%bf%ce%bb%ce%b9%cf%84%ce%b9%ce%ba%ce%b7/local/%ce%bb%ce%b7%cf%83%cf%84%ce%b5%ce%af%ce%b1-14-%ce%b5%ce%ba-%ce%b5%cf%85%cf%81%cf%8e-%cf%83%cf%84%ce%b7%ce%bd-%ce%ba%ce%ad%cf%81%ce%ba%cf%85%cf%81%ce%b1-%ce%b1%cf%80%cf%8c-%cf%84/


Κτηματολόγιο: Λήγει στις 13/2 η 

προθεσμία, παράταση ζητά το 

ΤΕΕ 

 

 

 

 

Αναγκαία η παράταση της προθεσμίας υποβολής των δηλώσεων Κτηματολογίου για 

την Π.Ε. Κέρκυρας, λήγει σε 13 ημέρες και ακόμα βρισκόμαστε στο αρχικό στάδιο! 

ΤΕΕ Κέρκυρας προς κυβέρνηση: Δώστε την απαραίτητη παράταση για ικανό χρονικό 

διάστημα! Επιστολή Γκίκα σε Κυρανάκη, ζητά παράταση. 

Περισσότερα:   corfupress.com 
 

Κινητοποίηση ετοιμάζουν οι 

αγρότες στην Κέρκυρα 

 

 

 

 

 

 

Η κινητοποίηση, σύμφωνα με την ΟΑΣΚ, θα πραγματοποιηθεί την Δευτέρα το πρωί 

στην πρώην Νομαρχία. 

Η ανακοίνωση της ΟΑΣΚ 
Τεράστια προβλήματα αντιμετωπίζουν οι αγρότες, οι κτηνοτρόφοι, οι αλιείς. 

Προβλήματα που συνεχώς οξύνονται από την πολιτική της κυβέρνησης και της Ε.Ε. 

την εφαρμογή της νέας ΚΑΠ με τις μεγάλες περικοπές στις επιδοτήσεις (μέχρι και 50% 

έφτασε η περικοπή) και τα εμπόδια που βάζει στον πρωτογενή τομέα, στην κάλυψη 

βασικών διατροφικών αναγκών του λαού μας. 

Τεράστια αύξηση του κόστους παραγωγής (λιπάσματα, νέες αυξήσεις στην τιμή του 

πετρελαίου και του ηλεκτρικού ρεύματος, καθώς και σε μέσα και εφόδια). 

 

Περισσότερα:   corfupress.com 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

https://www.corfupress.com/2024/%ce%ba%cf%8d%cf%81%ce%b9%ce%b1/%cf%80%cf%81%cf%89%cf%84%ce%bf%cf%83%ce%b5%ce%bb%ce%b9%ce%b4%ce%bf/%ce%ba%cf%84%ce%b7%ce%bc%ce%b1%cf%84%ce%bf%ce%bb%cf%8c%ce%b3%ce%b9%ce%bf-%ce%bb%ce%ae%ce%b3%ce%b5%ce%b9-%cf%83%cf%84%ce%b9%cf%82-13-2-%ce%b7-%cf%80%cf%81%ce%bf%ce%b8%ce%b5%cf%83%ce%bc%ce%af%ce%b1/
https://www.corfupress.com/2024/%ce%b5%ce%b9%ce%b4%ce%b7%cf%83%ce%b5%ce%b9%cf%83/oikonomia/%cf%83%cf%85%ce%bd%ce%b4%ce%b9%ce%ba%ce%b1%ce%bb%ce%b9%cf%83%ce%bc%ce%bf%cf%83/%ce%ba%ce%b9%ce%bd%ce%b7%cf%84%ce%bf%cf%80%ce%bf%ce%af%ce%b7%cf%83%ce%b7-%ce%b5%cf%84%ce%bf%ce%b9%ce%bc%ce%ac%ce%b6%ce%bf%cf%85%ce%bd-%ce%bf%ce%b9-%ce%b1%ce%b3%cf%81%cf%8c%cf%84%ce%b5%cf%82-%cf%83/


Υδρογονάνθρακες: Θέμα 

χρόνου οι αποφάσεις για τις 

γεωτρήσεις σε Ιόνιο και Κρήτη 

 
Θέμα χρόνου είναι η λήψη και η 

ανακοίνωση των επενδυτικών 

αποφάσεων από τα σχήματα των 

ενεργειακών ομίλων για τη διενέργεια των πρώτων διερευνητικών γεωτρήσεων στις 

πέντε θαλάσσιες παραχωρήσεις της Κρήτης και του Ιονίου Πελάγους, προκειμένου να 

διαπιστωθεί η ύπαρξη αξιόλογων προς εκμετάλλευση κοιτασμάτων φυσικού αερίου. 

Αυτό αναφέρουν οι πληροφορίες του Βήματος, σύμφωνα με τις οποίες ExxonMobil, 

HELLENiQENERGY και ENERGEAN βρίσκονται στην τελική ευθεία για την 

εξαγωγή των 

συμπερασμάτων από τις σεισμικές έρευνες που διενήργησαν στα πέντε υπεράκτια 

blocks. 

Περισσότερα:   startmediacorfu.gr 

Greenpeace και επτά ακόμη 

οργανώσεις προς Μητσοτάκη: Να 

φτιαχτεί θαλάσσια 

προστατευόμενη περιοχή στην 

Ελληνική Τάφρο 

 

 

 
Επιστολή στον Πρωθυπουργό Κυριάκο Μητσοτάκη απέστειλαν σήμερα οκτώ 

περιβαλλοντικές οργανώσεις -ανάμεσά τους και το ελληνικό γραφείο 

της Greenpeace–, στην οποια του προτείνουν να δεσμευθεί η Ελλάδα για την ανάληψη 

συγκεκριμένης πρωτοβουλίας (συμπεριλαμβανομένων νομοθετικών ενεργειών) για τη 

δημιουργία μιας θαλάσσιας προστατευόμενης περιοχής στην Ελληνική Τάφρο. 
Η κίνηση έρχεται ενόψει του 9ου Συνεδρίου για τους ωκεανούς (Our Ocean 

Conference) που διοργανώνει η χώρα μας στην Αθήνα στις 15-17 Απριλίου 2024, 

 

Περισσότερα:   ertnews.gr 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

https://www.startmediacorfu.gr/ydrogonanthrakes-thema-chronou-oi-apofaseis-gia-tis-geotriseis-se-ionio-kai-kriti/
https://www.ertnews.gr/tag/kiriakos-mitsotakis/
https://www.ertnews.gr/tag/greenpeace/
https://www.ertnews.gr/eidiseis/epistimi/evzoia/perivallon/greenpeace-kai-epta-akomi-organoseis-pros-mitsotaki-na-ftiaxtei-thalassia-prostateyomeni-perioxi-stin-elliniki-tafro/


Αυγενάκης Στα Εγκαίνια 

Της Agrotica: Καλώ Τους 

Αγρότες Να Επενδύσουμε 

Στο Διάλογο 

 

 

 

 

 

 
«Είμαστε διαθέσιμοι για συνεργασία και κοινή προσπάθεια, σε εθνικό και Ευρωπαϊκό 

επίπεδο. Δεν είστε μόνοι, είμαστε μαζί, με κοινές αγωνίες και θέληση να βρούμε λύσεις 

και να δώσουμε απαντήσεις στα προβλήματα» 

 Μήνυμα για συνεργασία, στους αγρότες που κάνουν κινητοποιήσεις, με στόχο την 

επίλυση των προβλημάτων τους που έχουν ενταθεί λόγω της κλιματικής και 

ενεργειακής κρίσης, έστειλε από το βήμα της 30ηςAgrotica ο υπουργός Αγροτικής 

Ανάπτυξης και Τροφίμων Λευτέρης Αυγενάκης. 

 

Περισσότερα:   epirus-tv-news.gr 

 

Εκδήλωση Της ΟΝΝΕΔ 

Στα Ιωάννινα – 

«Ανακύκλωση Και Βιώσιμη 

Ανάπτυξη: Οι Στόχοι Της 

Ελλάδας Μέχρι Το 2030» 

 

 

 

Εκδήλωση με θέμα «Ανακύκλωση και βιώσιμη ανάπτυξη: Οι στόχοι της Ελλάδας μέχρι 

το 2030» διοργάνωσε η ΟΝΝΕΔ στα Ιωάννινα. Κεντρικοί ομιλητές στην εκδήλωση 

ήταν η Υφυπουργός Περιβάλλοντος και Ενέργειας Αλεξάνδρα Σδούκου, ο Πρόεδρος 

του ΕΟΑΝ Βαγγέλης Καραμίντζιος και ο Πρόεδρος της ΟΝΝΕΔ Ορφέας Γεωργίου. 

 

Περισσότερα:   epirus-tv-news.gr 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

https://www.epirus-tv-news.gr/2024/02/agrotica.html
https://www.epirus-tv-news.gr/2024/02/2030.html


Ο δεύτερος πιο ζεστός 

Ιανουάριος των τελευταίων 

15 ετών! 

 

 

 

 

 

 

Ο φετινός Ιανουάριος ήταν o δεύτερος πιο θερμός Ιανουάριος από το 2010 στη βόρεια 

Ελλάδα και στη Θεσσαλία και ο τρίτος πιο θερμός στη δυτική Ελλάδα. 

Σύμφωνα με το δίκτυο 53 μετεωρολογικών σταθμών του meteo.gr του Εθνικού 

Αστεροσκοπείου Αθηνών που λειτουργούν ανελλιπώς από το 2010 μέχρι σήμερα, τον 

φετινό Ιανουάριο η μέση τιμή των μέγιστων ημερήσιων θερμοκρασιών κυμάνθηκε σε 

υψηλά επίπεδα σχεδόν στο σύνολο της χώρας, σε σχέση με τον μέσο όρο της περιόδου 

2010-2019. 

Όπως αναφέρει το Εθνικό Αστεροσκοπείο, ο φετινός Ιανουάριος χαρακτηρίστηκε από 

πολλές ημέρες με θετικές αποκλίσεις θερμοκρασίας και ήταν o 2ος πιο θερμός 

Ιανουάριος από το 2010 στη Βόρεια Ελλάδα και στη Θεσσαλία. Στη Δυτική Μακεδονία 

καταγράφηκαν οι μεγαλύτερες θετικές αποκλίσεις θερμοκρασίας, με τις μέσες μηνιαίες 

τιμές να κυμαίνονται έως και 3,0 °C πάνω από τα κανονικά για την εποχή επίπεδα. 

Στη Δυτική Ελλάδα όπου περιλαμβάνεται και η Ήπειρος καταγράφηκαν 

μικρότερες αποκλίσεις, από +1.3 °C έως +1.6 °C. 

 

Πηγή:   epiruspost.gr 

 

Στο Δημοτικό Συμβούλιο της 

Άρτας τα προβλήματα αγροτών 

και κτηνοτρόφων 

 

 

 

 

 
Τα προβλήματα του πρωτογενούς τομέα συζητήθηκαν σε έκτακτη συνεδρίαση του 

Δημοτικού Συμβουλίου της Άρτας. 

Στη συνεδρίαση παραβρέθηκαν αγρότες και κτηνοτρόφοι της περιοχής οι οποίοι τις 

προηγούμενες ημέρες ήταν σε κινητοποιήσεις. 

Στη συνεδρίαση ήταν παρόντες ο Προϊστάμενος του ΕΛΓΑ, κ. Γιάννης Παπαγιάννης, 

και ο Διευθυντής Αγροτικής Οικονομίας και Κτηνιατρικής, κ. Ανδρέας Βαρέλης, ως οι 

πλέον αρμόδιοι για το θέμα. 

 

Περισσότερα:   epiruspost.gr 

 

 

https://www.epiruspost.gr/o-deyteros-pio-zestos-ianoyarios-ton-t/
https://www.epiruspost.gr/sto-dimotiko-symvoylio-tis-artas-ta-pr/


Εντός του εξαμήνου το 

αγροτικό «112» 

 

 

 

 

 

 
Στο πρώτο εξάμηνο του 2024 αναμένεται να τεθεί σε λειτουργία η υπηρεσία τύπου 112 

για τους ανθρώπους του πρωτογενούς τομέα, η οποία και θα τους ενημερώνει 72 ώρες 

νωρίτερα, για την έλευση έντονων ή ακραίων καιρικών φαινόμενων, παρέχοντας δε, 

και τις κατάλληλες οδηγίες, γνωστοποίησε ο υπουργός Αγροτικής Ανάπτυξης και 

Τροφίμων, Λευτέρης Αυγενάκης, στη διάρκεια σημερινής συνέντευξης τύπου στη 

Θεσσαλονίκη, που δόθηκε με αφορμή την έναρξη της 30ης επετειακής Agrotica (1-4/2) 

στη ΔΕΘ, την οποία θα εγκαινιάσει ο ίδιος. 

 

Περισσότερα:   epiruspost.gr 

 

Απάτητες παραλίες, αιγιαλός 

και πρόστιμα – Το νομοσχέδιο 

σε δημόσια διαβούλευση 

 

 

 

 

 
Η αποτελεσματική και με κανόνες αξιοποίηση της δημόσιας περιουσίας 

στις παραθαλάσσιες περιοχές, η διασφάλιση της ελεύθερης πρόσβασης των πολιτών 

στις παραλίες και η προστασία του περιβάλλοντος είναι οι βασικοί στόχοι του σχεδίου 

νόμου για την αξιοποίηση της δημόσιας περιουσίας στις παραθαλάσσιες περιοχές που 

τέθηκε σήμερα σε δημόσια διαβούλευση Με τις ρυθμίσεις του σχεδίου νόμου 

εκσυγχρονίζεται η διαδικασία των παραχωρήσεων με διαγωνισμούς που θα 

διεξάγονται ηλεκτρονικά από την Κτηματική Υπηρεσία, τίθεται ελάχιστο τίμημα και 

εισάγονται όρια εμβαδού και ελάχιστες αποστάσεις μεταξύ των παραχωρήσεων. 

 

Περισσότερα:   epiruspost.gr 

 

 

 

 

 

 

 

https://www.epiruspost.gr/entos-toy-examinoy-to-agrotiko-112/
https://www.epiruspost.gr/apatites-paralies-aigialos-kai-prost/


300.000 ευρώ για τις ζημιές στο 

Δρέπανο 

 

 

 

 

 

 
ΣΥΝΑΝΤΗΣΗ Π. ΝΤΑΗ, Β. ΓΙΟΓΙΑΚΑ ΣΤΟ ΥΠΟΥΡΓΕΙΟ ΚΛΙΜΑΤΙΚΗΣ 

ΚΡΙΣΗΣ ΚΑΙ ΠΟΛΙΤΙΚΗΣ ΠΡΟΣΤΑΣΙΑΣ 

Ο Δήμαρχος Ηγουμενίτσας Παναγιώτης Νταής επισκέφτηκε χθες το Υπουργείο 

Κλιματικής Κρίσης και Πολιτικής Προστασίας και σε διαδοχικές συναντήσεις που είχε 

με τον Υπουργό Βασίλη Κικίλια και τον Υφυπουργό Χρήστο Τριαντόπουλο, παρουσία 

του βουλευτή Θεσπρωτίας Βασίλη Γιόγιακα, συζητήθηκαν θέματα που αφορούν τη 

χρηματοδότηση έργων και δράσεων των παραλιών Δρέπανο και Μακρυγιάλι οι οποίες 

όπως είναι γνωστό επλήγησαν πρόσφατα από έντονα καιρικά φαινόμενα. 

 

Περισσότερα:   thesprotiki.gr 

ΦΩΤΟΒΟΛΤΑΪΚΑ -Έρχεται 

Φθηνό Ρεύμα Για Αγρότες 

Μέσα Από Το Πρόγραμμα 

«Απόλλων» 

 

 

 

 
Η κάλυψη σημαντικού ποσοστού των ενεργειακών αναγκών Ελλήνων αγροτών θα 

καλύπτεται από το πρόγραμμα «Απόλλων» 
Η κάλυψη σημαντικού ποσοστού των ενεργειακών αναγκών Ελλήνων αγροτών θα 

καλύπτεται από το πρόγραμμα «Απόλλων» το οποίο αναμένεται να θεσμοθετηθεί 

άμεσα από το Υπουργείο Περιβάλλοντος και Ενέργειας (ΥΠΕΝ). 

Σε σχετική εξαγγελία  θα προχωρήσει ο υπουργός κ. Θόδωρος  Σκυλακάκης (στο 

πλαίσιο της έκθεσης Agrotica που ανοίγει σήμερα, Πέμπτη τις πύλες της στη 

Θεσσαλονίκη), η οποία εντάσσεται στο «πακέτο» μέτρων που σχεδιάζονται από την 

κυβέρνηση για τον περιορισμό του ενεργειακού κόστους των παραγωγών. 

 

Περισσότερα:   proinanea.gr 

 

 

 

 

 

https://thesprotiki.gr/300-000-%ce%b5%cf%85%cf%81%cf%8e-%ce%b3%ce%b9%ce%b1-%cf%84%ce%b9%cf%82-%ce%b6%ce%b7%ce%bc%ce%b9%ce%ad%cf%82-%cf%83%cf%84%ce%bf-%ce%b4%cf%81%ce%ad%cf%80%ce%b1%ce%bd%ce%bf/
https://www.proinanea.gr/news/fotovoltaika-erchetai-fthino-reyma-gia-agrotes-mesa-apo-to-programma-apollon/
http://bit.ly/jnewsio
http://bit.ly/jnewsio
http://bit.ly/jnewsio

